
Protokół  

Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

z posiedzenia  

odbytego w dniu 1 lipca 2020 r. 
 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska otworzył Pan Eugeniusz 

Pokorski – Przewodniczący, który powitał radnych i zaproszonych gości. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Analiza funkcjonowania ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 
2. Zapoznanie się z problematyką leśną i łowiecką. 

3. Sprawy bieżące i różne.  

 
Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji obecnych na posiedzeniu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie wnoszono. 

 

 

Realizując pierwszy punkt porządku obrad głos zabrał Pan Zbigniew Parzybut – 

Kierownik Referatu Inwestycji, Środowiska i Spraw Komunalnych, który w pierwszej 

kolejności poinformował zebranych o tym, iż gospodarka odpadami na terenie samorządu 

opiera się na Regulaminie utrzymania czystości i porządku w gminie. W toku dalszej 

wypowiedzi szczegółowo omówił przedmiotowy dokument. Pozostając w temacie gospodarki 

odpadami komunalnymi Pan Z. Parzybut oznajmił, że zostanie ogłoszony przetarg na odbiór 

folii rolniczej składowanej w jednym określonym miejscu na terenie gminy. 

W powyższym temacie wywiązała się krótka dyskusja w trakcie, której Pan Kierownik 

udzielał zainteresowanym szczegółowych wyjaśnień dotyczących wspomnianego powyżej 

przedsięwzięcia. 

 

Następnie przechodząc do kolejnego tematu Pan Z. Parzybut poinformował radnych o tym, iż 

wpływający do budżetu gminy z tytułu zajmowanych terenów łowieckich wynosi ok. 5 tys. zł 

rocznie. Ponadto omówił również pewne kwestie dotyczące odszkodowań za wyrządzone 

szkody przez dziką zwierzynę w uprawach rolnych. 

 

Następnie głos zabrał radny Piotr Śnieg, który sugerował potrzebę utwardzenia drogi 

w kierunku kurników w miejscowości Ligota. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który oznajmił, że 

wyboru drogi wskazanej do utwardzenia dokonuje sołtys, gdyż mieszkańcy przeznaczając 

środki z funduszu sołeckiego na ten cel wskazywali konkretne odcinki dróg, które mają być 

naprawione. Następnie podjął temat dotyczący planowanej budowy fermy brojlerów 

w miejscowości Goryń. W toku dalszej wypowiedzi oznajmił zebranym to, że gmina 

otrzymała dotację z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w wysokości 140 tys. zł 

z przeznaczeniem na dofinansowanie budowy drogi w Izydorowie. W tym miejscu zaznaczył 

to, iż kosztorys sporządzony dla tej inwestycji opiewa na kwotę 350 tys. zł, toteż brakujące 

środki zostaną pokryte z oszczędności wynikających z korzystnie rozstrzygniętych 

przetargów na budowę dwóch dróg, a mianowicie w miejscowościach: Restarzew Cmentarny 

i Chociw. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że realizowana również będzie 

budowa drogi wraz z  siecią kanalizacyjną na działkach w Chociwiu. Ponadto poinformował 



również zebranych o tym, iż ogłoszone zostało zapytanie ofertowe na wykonanie prac 

remontowych w świetlicach wiejskich w ramach realizacji funduszu sołeckiego, a ofertą 

zainteresowane były dwie firmy.  

Jako kolejny głos zabrał radny Czesław Mikła, który wskazał konieczność naprawy drzwi 

i dachu na garażach znajdujących się na działce gminnej w miejscowości Świerczów. 

Odpowiadając na powyższą uwagę Pan Wójt wyjaśnił, iż należy w pierwszej kolejności 

ocenić, czy nieruchomości te nadają się do remontu. Następnie podjął temat dotyczący 

planowanej budowy nowej hali sportowej w Chociwiu wraz z siłownią, zapleczem sanitarno-

technicznym oraz łącznikiem, którym będzie można przemieszczać się do tego obiektu 

bezpośrednio ze szkoły. Wyjaśnił mianowicie to, że obecnie procedowany jest projekt 

techniczny, który po sporządzeniu zostanie przedstawiony do wglądu wraz z wizualizacją 

całego obiektu. Dodał, że budowa nowej hali sportowej w miarę możliwości zostanie wsparta 

dofinansowaniem z Ministerstwa Sportu i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Następnie pokrótce przedstawił szczegóły całej inwestycji. W dalszej 

kolejności poinformował o tym, że obecne zaplecze sanitarne zostanie przeniesione na stadion 

do Widawy, a konstrukcja metalowa tamtejszej hali sportowej jest przeznaczona na sprzedaż. 

Pozostając w temacie inwestycji przy szkole w Chociwiu, Pan Wójt oznajmił, że w tym roku 

zostanie zakończona wymiana okien w budynku szkoły. W toku dalszej wypowiedzi Pan 

Wójt nawiązał do uchwalonego w 2004 roku planu zagospodarowania przestrzennego i dodał, 

że zachodzi coraz większa potrzeba dokonania zmiany w tym zakresie. Dodał, że zmiana 

ustawy powoduje, że być może niektóre zapisy obecnie obowiązujące mogą nie zostać 

zapisane w nowej uchwale. Ponadto nadmienił również o tym, iż Wody Polskie mogą zmienić 

linię terenów zalewowych, co spowodowałoby duże ograniczenia dotyczące planowanej przez 

wiele osób budowy nieruchomości na takim obszarze. Niemniej jednak podkreślił, iż 

w przypadku, gdy będzie duże zainteresowanie zmianą wspomnianego dokumentu zostanie 

ogłoszony nabór wniosków, a następnie dokonana analiza w zakresie ich zasadności.  

Następnie głos zabrał radny Rafał Brożyna, który oznajmił, że z terenu sołeckiego – plaży 

w Łazowie korzystają kajakarze, którzy organizują sobie tam grilla i odpoczywają, 

pozostawiając po sobie śmieci, dlatego zdaniem radnego dobrze byłoby, gdyby takie działania 

były poprzedzone stosownymi ustaleniami z sołtysem. 

W toku dalszego posiedzenia wywiązała się jeszcze krótka dyskusja dotycząca budowy linii 

światłowodowej na terenie gminy. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji infrastruktury i Ochrony Środowiska – radny 

Eugeniusz Pokorski zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Jolanta Szuleta                

 

                          

 Przewodniczący Komisji 

  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

               Eugeniusz Pokorski 

 


